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Vraag: Ambities realiseren in deze financieel moeilijke tijd. Aan de hand van welke criteria 

bepaalt u de prioritering van het afmaken van projecten of nog te realiseren projecten 

of projecten die in moeilijkheden zijn gekomen zoals de MZG?   

Pagina: Ambities en zeer zorgelijke fin. Situatie. Als u besluit om een aanzienlijk bedrag te 

investeren in een project, is er toestemming nodig van de provincie? Welke regels 

gelden?  

Vraag: Wat heeft voor u de prioriteit: het terugdringen van de structurele tekorten van ca 27 

mln of het door laten gaan van diverse projecten? En wat geldt voor het college: sober 

maar doelmatig of toch de focus om bepaalde projecten fin te ondersteunen  

Vraag: Behoort bij de slechte financiele situatie niet de uitspraak of de stad meer blijft doen 

dan alleen de kerntaken of zich gaat beperken tot kerntaken? Kan de minister bepalen 

of u zich tot de kerntaken moet beperken? 

Vraag: Naar één organisatie. Wat bedoelt u daarmee en hoe ver bent u? 

Vraag: Hoe gaat het met het werken aan het terugwinnen van het vertrouwen van de 

ambtenaren? Wat heeft u daartoe al ondernomen? 

Vraag: De kwetsbaarheid in onze organisatie reduceren. Welke kwetsbaarheden heeft u 

geconstateerd?  

Vraag: Het hybride werken wordt mogelijk gemaakt. Op welke gebieden kan dat gevolgen 

hebben?  
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Vraag: Hoeveel gezinnen heeft u tot nu toe geholpen met de 50 gezinnenaanpak? Niet elk 

gezin in nood komt in aanmerking. Hoeveel budget is er al aan besteed en welk bedrag  

resteert nog? Wat zijn de criteria? U gaf aan deze aanpak te implementeren, hoe heeft 

u dat gedaan? 

Vraag: Welk bedrag zit in het herstel cultuurfonds en hoe gaat u dat verdelen? Hoeveel geld 

wordt er jaarlijks gedoteerd?  

Vraag: Een toekomst bestendig poppodium. We nemen aan dat u de  MZG bedoelt. Hoeveel 

geld is er al geinvesteerd in de MZG qua gebouw, en wat ontvangt de MZG aan 

jaarlijkse subsidie. Wat moet er nog gebeuren wil het in uw ogen toekomst bestendig 

zijn? Hoeveel geld gaat er uit het cultuurfonds naar de MZG? Is er nu financiële ruimte 

om de MZG extra geld te geven, gezien de scherpe keuzes die we moeten maken?   

Vraag: Wanneer krijgen wij de bussinesscase van Kumulus? 

Vraag: Encigroeve. Hoeveel geld heeft de gemeente en de provincie al geinvesteerd in het 

plan van Transormatie/ Encigroeve? Welk budget heeft Some inmiddels al 

opgesoupeerd? Some is het niet gelukt, heft zich zelf op, maar schuift de schuld die ze 

achterlaten wel door aan anderen. Om welk bedrag gaat het en dragen ze zelf geen 

fin. Verantwoording?  Geef een globale schatting hoeveel geld daarnaast nog 

geinvesteerd wordt in het PvTr. Tot welk bedrag is het verantwoord gezien onze 

begroting, gezien de scherpe keuzes die we moeten maken, om de komende 2 jaar 

nog in het plan te investeren?  

vraag: Wat bedoelt u met: op veiligheidsgebied blijft de MJPr de leidraad? We hebben bv veel 

te weinig handhaving, u laat de politie te veel opknappen, maar dat is ook geen 

oplossing, want die hebben ook te weinig capaciteit. Dus waarom wordt niet 

ingespeeld op de vraag van de burgers en politieke partijen om te handhaven op veel 

terreinen, en een extra budget toe te kennen? Het kan niet zo zijn dat u deze signalen 

mist. 
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Vraag: We hebben een structureel tekort van ca 27 mln. U geeft aan dat we scherpe keuzes 

moeten maken, toch plant u voor grote projecten (MZG, Enci) weer grote sommen geld 

naar toe te schuiven. Wat  

 

bedoelt u eigenlijk met “scherpe keuze maken”?  Want hoe is het nog te 

verantwoorden om nu in deze situatie toch weer die begroting verder te verzwaren? Of 

enorme bedragen uit reserves daarvoor te gebruiken bij dit gigantische tekort? 
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Vraag: Standvastige keuzes maken:welke keuzes heeft u voor ogen? behoort daar ook bij het 

begrotingstekort standvastig terug te dringen? 
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Vraag: Voor de komende begroting is er een bovengemiddeld aantal onzekerheden. U 

benoemt de arbitrage m.b.t. Jeugdzorg. Ook op de WMO hebben we een groot tekort. 

De huishoudelijke hulp voor beter gesitueerden, zonder dat het Rijk het budget 

verhoogde, zette het budget flink onder druk/ Waarom heeft u tot nu toe geen 

rechterlijke uitspraak ontlokt m.b.t. dit Rijksbesluit om goedkope huishoudelijke hulp 

aan iedereen aan te bieden?   Uitgaan van de eigen kracht als uitgangspunt van de 

WMO wordt hier toch verlaten? 

 

 

Vraag:  
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Vraag: Herverdeling gemeentefonds leidde in het eerste model tot forse nadelen , zonder een 

gedifferentiëerde grondslag te bespeuren. Als bekend is wat de 

gemeentefondsuitkering, dan pas wilt u over de verdeling praten. Wat bedoelt u daar 

mee? Hoe wilt u te werk gaan m.b.t. de diverse portefeuilles/ gebieden/taken? 

Vraag: U geeft aan dat de bandbreedte van de begroting tussen1 mln pos en 7 mln neg is. 

Hoe verhoudt zich die bandbreedte t.o.v. het structurele tekort van 27,2 mln?  

  

  

Vraag: Verdergaande bezuinigingen zonder dat de noodzaak vaststaat, acht u niet wenselijk  

totdat u inzicht heeft. Waarom niet? 27,2 mln structureel is toch een enorm bedrag om 

weg te werken? De fin. Bandbreedt is groot. We gaan bij het gemeentefonds ervan uit 

dat Hoeveel jaar de tijd krijgt u daarvoor? Een solide MJperspectief is niet realistisch. 

Wanneer staat voor u wel de noodzaak vast? 

  

  

Vraag: Bij actualisering van de visies komt de prioritering aan bod. Wanneer gaat u die 

excercitie met de Raad doen? 
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Vraag: Burgerparticipatie en stevige ambities Wat bedoelt u daarmee? U houdt de burger 

steeds voor dat uiteindelijk toch de politiek beslist. Dat verwachtingsmanagement een 

grote rol speelt. Als u van een stevige ambitie spreekt, creëert u dan niet te hoge 

verwachtingen? 

Pagina:7  

Vraag: Hoe gaat u die 3 ton aan burgerpart. Inzetten? Is het niet veel belangrijker dat er iets 

gedaan wordt met wat de burger wilt, ipv tonnen aan burgerparticipatie uit te geven en. 

Uiteindelijk zal een teleurgestelde burger afhaken.  

 De latere inwerkingtreding van de omgevingswet, gaat meer kosten. Waarom? We 

mogen er 10 jaar over doen.  

Vraag: Experiment gesloten coffeeshops hoe de wiet gedecriminalieerd aangeleverd wordt. 

De coffeeshops vertegenwoordigen slechts 5% in het grote geheel van de wiethandel.   



Doen alle coffeeshops in Maastricht mee en hoeveel zijn dat er dan? Er zijn 10 telers in 

NL, is er ook een teler uit Maastricht of Limburg? Wordt er geteeld in een Loods als het 

zover is? Kunt u daar meer over vertellen?  
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Vraag: Nieuwe cao. Gemeentelijke doelgroep die de gemeente in dienst heeft. Om hoeveel 

mensen gaat het? Welke schaal zitten zij? Of via de MTB, hoeveel mensen hebben we 

nog bij de MTB? Of via Podium 24, hoeveel mensen? Hebben zij een vast contract? 

Waarom betekent de nieuwe cao dat een verschraling van pl.v. van de 

integratieregeling? Terugkeerregeling, naar de gemeente? Waarom kunnen minder 

mensen aan een baan worden geholpen, zijn er te weinig banen? 
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Vraag: We gaan uit van de 0 variant uit bij de gemeentefondsuitkering/ Waarom als u op p 5 

aanhaalt dat het 1e model forse nadelen voor Maastricht opleverde.  

Vraag: 4 scenario’s. stel een overschot op de begroting. Wat zijn de regels? Bent u dan 

verplicht om dat overschot in te zetten om de tekorten weg te werken. Welke 

beleidsvrijheid heeft u in deze situatie? 
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Vraag: Legal. Wietteelt waarom staat -980 en 980 in het schema? 

Vraag: 12 Achterblijvende inkomsten van de sportaccomodaties, waarom staat het bedrag van 

de cult. Instellingen er niet tussen?  

Vraag: 15 volwaardig poppodium 3,6 mln is dit nu het moment om dit na te streven met een 

hoog structureel tekort?  U verhoogt de subsidie van de MZG kunnen we ons dat fin. 

permitteren?    

Vraag: In de toekomst moet het college zelf een verantwoording opstellen, waarom? En wat 

zal het verschil zijn. 

Pagina:11 Vergoedingen voor de raadsleden en burgerleden. Hoeveel is er totaal uitgegeven aan 

de burgerleden vanaf maart 2020 t/m nu?  

Pagina:12 Wietteelt 830.000 toegezegd aan Maastricht, waarvan 2 ton voor de gemeente en per 

coffeeshop 45.000 = 14 coffeeshop? Waarvoor is dat bedrag van 45.000 bedoeld? U 

heeft tot nu toe slechts 150,000 ontvangen. Hoe komt u aan een bedrag van 980.000 

dat u denkt te ontvangen? Hoe wordt dat bedrag dan weer verdeeld? 

  

Vraag: BW Doordat wij een deel van de BW middelen inzetten als algemeen dekkingsmiddel 

ontstaat door de uitname een nadelig saldo. Gaat u dat nu dan anders aanpakken?  

  

Pagina:15 Door wijziging woonplaatsbeginsel zal het aantal cliënten met een verblijfsindicatie met 

100 toenemen. Wat houdt die wijziging in? Wat zijn dat voor cliënten? Verwachte 

kosten 4,7 mln. Wat moet betaald worden uit dat bdrag? Zijn we verplicht die 100  op 

te nemen of kan het ook minder? Afrekenen op basis van t2, wat betekent dat? Wordt 

onze begroting hier door verder belast?  

Pagina:17 Verwacht fin. Resultaat 2021 is – € 392.000. Hoe verhoudt zich dat tot het structurele 

tekort van 27,2 mln?  

Pagina:18 Kumulus cursusaanbod minder inkomsten. Als 40 leraren worden ontslagen van 

Kumulus, waarom was die verbouwing van CC dan nodig? 

  

Pagina: 20 Verkoop woningen 3 ton U schrijft verkoop woningen, hoeveel? En als het meerdere 

zijn is de verkoopopbrengst slechts 3 ton? Waar liggen die woningen? 

Vraag: 1 ton voor vergoedingen aan raadsleden en burgerleden. Hoeveel geld gaat naar de 

burgerleden en hoeveel een waarvoor krijgen ze extra geld? Alg. uitkering - € 447.000 

wat heeft de meicirulaire hier aan veranderd?  

  

Pagina:21 Parkeerinkomsten 2,1 m tekort. U hoopt dat de inkomsten weer zullen toenemen. Hoe 

bereidt u zich voor op dalende parkeerinkomsten i.v.m. uw beleid dat u doorvoert om 

de binnenstad autoluw te maken. Met welk bedrag houdt u rekening. 



Vraag: 4 ton minder inkomsten vanwege het feit dat cursisten geen les konden volgen bij 

Kumulus. Als u 50 leraren gaat ontslaat , welk bedrag missen we dan aan inkomsten? 

Vraag: Derving parkeerboetes 5 ton. Is dat het bedrag dat normaal aan boetes wordt 

uitgeschreven p.j.? 

Vraag: Steunpakket cult. Sector €1.943.000. Is dat rijksgeld of is dat gemeentelijk geld? Onder 

welke instellingen dat bedrag werd verdeeld en welk bedrag?  Was er ook een budget 

voor de sport?  

Pagina:22 Steunpakket 3e en 4e 6 ton kunt u aangeven hoe dat bedrag werd verdeeld en welke 

instelling hoeveel kreeg? 

Vraag: Dezelfde vraag voor de 5 mln 
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Schrappen schuld en budgetbuddy”s . Blijft de mogelijkheid bestaan voor mensen die 

niet goed met geld om kunnen gaan en onder een budgetcaoch willen blijven 

functioneren? 

Vraag:  

Vraag:  

  

Pagina: 27 SIF gelden niet benut 165.000 welke instelling heeft die niet benut? Hoeveel krijgt 

Daalhoeve aan SIFgelden ? Worden SIFgelden echt gecontroleerd aan de hand van 

gegevens?  

Vraag:  

  

Pagina:29 Afromen reserve € 300.000 openbare sport en bewegingsstimulering. Betekent dat dat 

er minder sportlessen vor groepen worden gegeven, zoals op Sportpark West?  

Pagina:30 U laat 3 fte’s handhaving vervallen. De bevolking is ontzettend onttevreden over het 

feit dat veel te weinig gehandhaafd wordt, nu vervallen nog eens 3 fte”s , hoe denkt u 

de handhaving nog enigszins uit te voeren? Bovendien krijgen we van de politie ook te 

horen dat ze balen dat de gemeente veel te weinig handhaaft.  

Vraag:  
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Vraag: Pagina: 
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